
Vánoční příběh o klukovi, který učinil 
mobil léčivým 
 

O Vánocích L.P. 2016 jsem navštívil rodinu s malými dětmi, kterým minulý rok zemřela maminka na 

vážnou nemoc. Zrovna tam byli na návštěvě kamarádi a příbuzní, takže bylo velmi živo a hromada 

dětí. Trochu jsme řešili geopatogenní zóny, které měly velký podíl na spuštění nemoci u jejich 

maminky. Později přišla řeč na mobil, že jeho záření škodí a jak ho proměnit na bezpečné a pozitivní 

pro naše tělo.  

Dnes už mají mobily často děti předškolního věku. Kdo o tom něco ví, může mít oprávněně obavy, co 

to s dětmi udělá za deset, dvacet let, zvlášť když se mozek dětí vyvíjí a je citlivější, jak u dospělého. 

Starší typy mobilů byly méně škodlivé, jak ty moderní dotykové s internetem.  

Měřili jsem škodlivost mobilů. Běžně ukazují dotykáče hodnoty 1500 nebo 2500 bovis, pokud nejsou 

ošetřeny orgonitem, šungitem, tachyonem nebo triskelionem, či květem života. Tyto hodnoty v 

bovisech jsou v hodnotách "smrtelných" a "jedovatých". Starší typy mobilů mají hodnoty od 3500 do 

4500 bovisů, což jsou hodnoty "nezdravé", "škodlivé". Pokud má někdo mobil ošetřený symbolem či 

věcičkou, které jsem výše jmenoval, pak se hodnoty pohybují v neutrálních hodnotách kolem 6000 až 

7000 bovisech, což by již nemělo škodit. 

Ukázal jsem rodině, příbuzným a přátelům, že každý z nás může svůj mobil učinit bezpečným, tím že o 

to požádá, poprosí a poděkuje. Je to něco jako modlitba před jídlem, kdy jídlo vibračně očistíte a 

energeticky posílíte. Vytvořila se dlouhá fronta dospělých i dětí, kteří chtěli mobil učinit bezpečným. 

Přestalo mne bavit, hrát si na šamana a neustále opakovat tu stejnou mantru :-) 

Řekl jsem jim, ať to zkusí sami, že to dokáže každý, i když každý z nás to dokáže s jinou silou, maličko 

jiným účinkem. První přistoupila k činu mladá paní a hodnoty mobilu se ji vyhouply z 2500 bovis na 

7000 bovis. Výsledek dostačující, alespoň neutrální, ale nakonec jsem ji ho navýšil na 15000 bovis, což 

už jsou pozitivní a mírně léčivé hodnoty. 

Jako druhý to přišel se zájmem zkusit šestiletý kluk z rodiny, kterou jsem navštívil. Podařilo se mu 

navýšit hodnoty mobilu na 50 000 bovis !! To už je pořádně léčivá energie! Léčivé prameny, 

mariánské poutní místa mají jen kolem 30 000 bovisů, někdy i více. Hoch učinil ze škodlivého mobilu 

silně léčivý a pozitivní prostředek a měl z toho radost.  

Kdo tomu nevěří, ať to bere jako vánoční pohádku. Jedná se prakticky o často zmiňovanou 

"kvantovku". Inspirovala mne dnes Eva, která v komentáři naší skupiny napsala, že děti to umí velmi 

dobře.  

A jak jsme to dělali.... 

Poprosili jsme, požádali, poděkovali. 

Např. takto a mobil jsme drželi v ruce: 

"Pane Bože, PROSÍM, ať tento mobil Dorotce a jejím blízkým neškodí a dodává jim maximální možnou 

pozitivní a léčivou energii. DĚKUJI." 

Kdo má problém se slovem Bůh, může požádat Stvořitele, Vesmír, či použít svůj výraz, který osloví 

základní princip, na kterém je vystavěn život a vesmír i vše co JE. 



Toto mne naučil Nandy a děkuji mu. Ověřil jsem si, že to funguje. Některým lidem přestala díky tomu 

při telefonování bolet hlava. Doufám, že to časem potvrdí i měření na přístrojích. Jen lidé mají různé 

schopnosti pozitivně přetransformovat něco škodlivého v pozitivní. Mnohdy záleží i na tom, jak tomu 

věříme a jsme programováni mnoha věcem nevěřit. Jak se ukázalo, nejlépe to umí děti :-) ... škoda, že 

je často přeprogramováváme k horšímu..., ale i tak věřím, že dětí jsou naší nadějí a že se máme od 

nich čemu učit. 

P.S. důležitá poznámka z komentáře: 

"Oli Happeace - Super! Jen bych se možná v té modlitbě vyhla slovu "NEškodí" protože i když je 

stěžejní záměr a emoce, se kterou modlitbu vyslovujeme, všichni víme, že Vesmír slovo ne nezná, 

takže čistě poprosit, aby mobil vyzařoval léčivou energii a hotovo:-)" 

POTVRDILO SE! VYNECHÁNÍ NEGACE SE POZITIVNÍ VÝSLEDEK NAVÝŠIL 4x!! :-) 

Ota Nepilý  


